
                                                                                                                                                    09.01.15 
 
Snebærhavens grundejerforening har holdt beboermøde om de nye affaldsplaner mandag d.1.15. 
På mødet har vi udarbejdet et høringssvar, som vi vedhæfter denne skrivelse. 
Vi vil gerne bede om en kvittering for modtagelse. 
 
Med venlig hilsen 
Hugo Vitved 
fm.f.grundejerfore. 
 
 

        Snebærhaven d.09‐01‐15 

Høringssvar til de nye affaldsplaner 

Vi er som grundejerforening interesserede i begrebet ” central opsamling af 

haveaffald og storskrald”, da dette godt kunne blive en mulighed for os. 

Hvad er den nærmere definition af dette begreb 

 Er affaldsøer tilstrækkeligt for at være en central opsamling 

 Hvad er de eksakte krav til pladsen udformning 

Vi mangler tydelige udmeldinger omkring tilmeldeordning til haveaffald og 

storskrald. Det er glimrende, at den enkelte parcel kan ringe efter behov, men 

hvor lang tid går der fra opringning til afhentning, fast ordning er nødvendig 

 Få dage 

  En uge  

 Omkring 14 dage 

 Omkring en måned 

 

Vedrørende scenarie nr.3 

 Kan man nøjes med et enkeltrums tilkøb af skab, så man får 1,5 stativ i alt 

 Hvor hyppigt tømmes der kassetter? Tømmes madaffald og restaffald kun 

hver 14. dag, eller ugevis som nu? 14‐dages tømning af madaffald finder vi 

bekymrende. 

 Prisen indikerer rigtig mange tømninger – men sådan er det vel ikke? 

Vedrørende scenarie nr.2 



Vi er tilbøjelige til at mene, at tømning af især papir og glas hver 8.uge er 

utilstrækkelig. Mange abonnerer på avis og har mange flasker/glas 

 

På vegne af beboermødet i Snebærhavens Grundejerforening 

Hugo Vitved, fm f. grundejerforeningen 

 
 


